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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi folyik az Uzsoki Utcai Kórházban Miniszter Úr?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Uzsoki Utcai Kórház takarítását 2018. január 26-án kelt szerződés alapján az B+N Referencia 
Zrt. végezte 213.001.740.- forintos ajánlati ár mellett. Az ár időközben egyszer emelkedett, így a 
végső érték 215.158.320.- forint lett. A teljesítés helye az Uzsoki Utcai Kórház Központi telephely 
(Uzsoki utca 29-41.-Róna utca 192–202.) Krónikus Rehabilitációs Részleg (Hungária krt. 167–
169.).

2019. október 14-én új szerződést kötöttek ugyanezen teljesítési hely vonatkozásában. A 
szerződéskötést közbeszerzés előzte meg. Az eljárás becsült értéke 706.993.511.- forint volt, 
azonban a szerződés végleges összértéke „csupán” 487.114.638.- forint lett. Az eljárás nyertese 
ugyanaz a társaság, tehát a B+N Referencia Zrt.

A két beszerzés abban is egyezik, hogy az ajánlatkérő előírta: „A teljesítendő mennyiséghez 
minimálisan 50 fő takarító bevonása szükséges.”

A takarítás az első esetben 43 688 m2, az utóbbi esetben pedig 45 569 m2 takarítási alapterületen 
történik, tehát a növekmény a vállalási ár növekményhez képest jelentéktelen.

Tisztelt Miniszter úr!

- Miként lehetséges, hogy az utóbbi időszak vonatkozásában létrejött szerződést megelőző 
eljárás becsült értéke több mint háromszorosa volt a megelőző időszak szolgáltatási árának?

- Hogyan történhet, hogy a vállalkozó mostantól több, mint kétszeres áron végzi 
ugyanazokat a feladatokat, mint korábban?

- Ugye, nem azon régi trükk alkalmazására került sor, mely szerint azért kértek háromszoros



becsült ár megjelölése mellett ajánlatot, hogy aztán a győztesként kihozni kívánt vállalkozás
még így is több mint dupla ár mellett tudjon szerződést kötni?

- Végezetül kérdezem, hogy tervez-e a konkrét ügyben soron kívüli belső ellenőrzést 
elrendelni?

Budapest, 2019. november 6.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
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